
 

 

Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta 
 

Broj: 04-GV-04-1428/24  

Sarajevo, 13.11.2024. godine 

 

ZAPISNIK O RADU 

41.  SJEDNICE ODBORA ZA URBANIZAM I  

UPOTREBU LOKALNOG ZEMLJIŠTA 

održane 13.11.2024. godine 

Prisutni: 
1. Ismir Smajić, Predsjedavajući  

2. Fikret Jakupović, zamjenik Predsjedavajućeg   

3. Danijela Šahat, članica  

4. Elvedin Korora, član 

5. Sandra Toskić, članica   

6. Adnan Čengić, član 

 

Odsutan: Husein Miraščić, čan Odbora 

 

Sjednici ispred Gradskog vijeća Grada Sarajeva prisustvuju: 

- Mila Eminović, sekretar Gradskog vijeća Grada Sarajeva, 

- Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća 

 

Sjednici prisustvuju: 

‐ Merima Arifhodžić, pomoćnica Gradonačelnice za za urbano planiranje, investicije, stambene 

i komunalne poslove, 

‐ Arijana Musić, ispred Gradske službe za urbano planiranje, investicije, stambene i komunalne 

poslove, 

‐ Semir Mušinović, ispred Graske službe za za urbano planiranje, investicije, stambene i 

komunalne poslove, 

‐ Tarik Zečić, ispred Graske službe za za urbano planiranje, investicije, stambene i komunalne 

poslove, 

‐ Amir Pandžo, ispred Gradske službe za urbano planiranje, investicije, stambene i komunalne 

poslove. 

 

Sjednici ispred Zavoda za planiranje razvoja Kantona Sarajevo prisusvuju Nataša Tabori, pomoćnik 

Direktora za detaljnu plansku dokumentaciju i tehničku pripremu i Aida Halilagić, dipl.ing.arh. 

 

Predsjedavajući Odbora je u 15.03 sati otvorio sjednicu, pozdravio prisutne i utvrdio kvorum za 

punovažan rad i odlučivanje. 

 

Sjednica je započela razmatranjem i jednoglasnim usvajanjem Zapisnika o radu 40. sjednice Odbora 

za urbanizam i upotrebu i upotrebu lokalnog zemljišta, održane 10.10.2024. godine.  

 

 



 

 

Na prijedlog Predsjedavajućeg Odbora, jednoglasno je usvojen sljedeći dnevni red: 

1. Javna rasprava o Nacrtu Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2025. godinu  

2. Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o stavljanju van snage Odluke o izmjenama 

i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana Centar Novo Sarajevo 

3. Javna rasprava o Nacrtu  Odluke o usvajanju Regulacionog plana „Kvadrant C – Marijin 

Dvor“ sa Nacrtom Odluke o provođenju Regulacionog plana „Kvadrant C – Marijin Dvor“  

4. Tekuća pitanja 

 

 

TAČKA 1. 

Javna rasprava o Nacrtu Programa rada Gradskog vijeća Grada Sarajeva za 2025. 

godinu  
 

Uvodno napomene dao je Ismir Smajić, predsjedavaju Odbora a  pojašnjenja i odgovore na pitanja iz 

diskusije dala je Nataša Tabori, pomoćnik Direktora za detaljnu plansku dokumentaciju i tehničku 

pripremu Zavoda za planiranje razvoja Kantona Sarajevo. 

 

Poslije uvodnog izlaganja i diskusije, te sažetka Predsjedavajućeg, Odbor za urbanizam i upotrebu 

lokalnog zemljišta jednoglasno je usvojio sljedeći zaključak: 

Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta razmotrio je Nacrt Programa rada Gradskog 

vijeća Grada Sarajeva za 2025. godinu, te konstatuje da nema novih prijedloga, primjedbi niti 

sugestija na isti. 

 

TAČKA 2.   

Prijedlog Odluke o stavljanju van snage Odluke o stavljanju van snage Odluke o 

izmjenama i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana Centar Novo 

Sarajevo 
 

U diskusiji su učestvovali Ismir Smajić, Danijela Šahat, članica Odbora, Fikret Jakupović, zamjenik 

predsjedavajućeg a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja iz diskusije dale su Aida Halilagić, 

ispred Zavoda za planiranje razvoja Kantona Sarajevo i Arijana Musić, ispred Gradske službe za 

urbano planiranje, investicije, stambene i komunalne poslove. 

 

Poslije uvodnog izlaganja i diskusije, te sažetka Predsjedavajućeg, Odbor za urbanizam i upotrebu 

lokalnog zemljišta jednoglasno je usvojio sljedeći zaključak: 

Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta sugeriše Gradskom vijeću Grada Sarajeva 

da razmatra Odluku o stavljanju van snage Odluke o stavljanju van snage Odluke o izmjenama 

i dopunama Odluke o pristupanju izradi Regulacionog plana Centar Novo Sarajevo te da je ne 

usvoji kako se procesi donošenja Plana ne bi vraćali na početak. 

 
 

TAČKA 3.  

Javna rasprava o Nacrtu  Odluke o usvajanju Regulacionog plana „Kvadrant C – 

Marijin Dvor“ sa Nacrtom Odluke o provođenju Regulacionog plana „Kvadrant C – 

Marijin Dvor“  
 

Uvodno izlaganje podnijela je Arijana Musić, ispred Gradske službe za urbano planiranje, investicije, 

stambene i komunalne poslove.   



 

 

U diskusiji su učestvovali Ismir Smajić, predsjedavajući te članovi Odbora Adnan Čengić, Fikret 

Jakubović i Danijela Šahat, a dodatna pojašnjenja i odgovore na pitanja dala je Nataša Tabori, 

pomoćnik Direktora za detaljnu plansku dokumentaciju i tehničku pripremu Zavoda za planiranje 

razvoja Kantona Sarajevo.  

 

Poslije uvodnog izlaganja i diskusije, te sažetka Predsjedavajućeg, Odbor za urbanizam i upotrebu 

lokalnog zemljišta jednoglasno je usvojio sljedeći zaključak: 

Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta razmotrio je Nacrt  Odluke o usvajanju 

Regulacionog plana „Kvadrant C – Marijin Dvor“ sa Nacrtom Odluke o provođenju 

Regulacionog plana „Kvadrant C – Marijin Dvor“, te konstatuje da nema prijedloga, primjedbi 

niti sugestija u javnoj raspravi. 

 

TAČKA 4.  

Tekuća pitanja  
 

 

Pod ovom tačkom dnevnog reda nije bilo zaključaka. 

   

 

  PREDSJEDAVAJUĆI ODBORA 

Ismir Smajić, s.r. 

 

 

Predsjedavajući Odbora je u 15.47 sati zaključio rad 41. sjednice Odbora za urbanizam i upotrebu 

lokalnog zemljišta Gradskog vijeća Grada Sarajeva.         

  


